
MØTEPROTOKOLL  
 

Grue kontrollutvalg 2019-2023 
 
Dato: 13.09.2021 kl. 11.00 – 12.00  
Sted: Teams 
Arkivsak: 18/00086 
  
Tilstede:  Stein Bruno Langeland (leder) 

Inger Marie Hvithammer 
Magnhild Moe 
Øistein Martin Skoglund 
 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Ingen vara ble innkalt til dette møtet pga. kort tidsfrist 

  
Forfall:  Inger Kristiansen 
  
Andre: Ordfører Rune Grenberg 

Rådgiver Helse- og velferd, Beate Johansen 
  
Protokollfører: Sekretariatsleder Anne Haug 
  

 
SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

50/21 18/00196-
29 

Sak G-50/21 Personalpolitikk, prosesser, rutiner og 
oppfølging av ansatte 3 

 
 

UNDERSKRIFTER:  
Vi bekrefter at møteboken, som vi har signert, er ført i samsvar med det som ble bestemt på 
møtet. 
  

 
 

  
 

 

  
 

 

 
 

  

 
Møteprotokollen er godkjent av utvalgsmedlemmene, og vil bli underskrevet i neste fysiske 
møte.  
 
 



 
UTSKRIFTER: 
Møtebok er sendt til: Kontrollutvalget, ordfører, kommunedirektør/rådmann, Revisjon Øst 
IKS og lokalpressen. 
Innkallinger og møtebøker ligger også på www.konsek-ost.no under hvert kontrollutvalg/ 
«Møter». 

  

http://www.konsek-ost.no/
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Saker til behandling 

50/21 Sak G-50/21 Personalpolitikk, prosesser, rutiner og 
oppfølging av ansatte 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Grue kontrollutvalg 2019-2023 13.09.2021 50/21 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
Ingen forslag. 
 
 
Vedlegg:  
Ingen. 
 
 
Saksframstilling: 
Det har vært en del mediaoppslag den siste tiden vedrørende helse- og omsorgsvirksomheten i 
Grue kommune. Det synes også å være svært mye negativt «folkesnakk» om kommunens 
håndtering når det gjelder driften i helse- og omsorgsenhetene. Det går rykter om at mange 
ansatte slutter fordi de er misfornøyd, at det er mangel på gode prosesser og rutiner, 
manglende oppfølging fra ledere m.m.  
 
Kontrollutvalget har stort sett sin informasjon om denne saken fra oppslag i media og hva 
utvalgsmedlemmene har fått av muntlig informasjon fra ansatte og øvrige innbyggere i 
kommunen. Kontrollutvalget er bekymret for at innbyggerne ikke får de helse- og 
omsorgstjenester kommunen har vedtatt og som de har krav på. Dette er grunnlaget for 
innkallingen til et ekstra møte i kontrollutvalget. 
 
Foruten ordfører, er ingen andre enn kontrollutvalgets medlemmer innkalt til møtet. Møtet 
avholdes på Teams.  
 
 
Møtebehandling: 
Kontrollkomiteens leder innledet til diskusjon vedrørende saken. Det foreligger en del 
utredninger, tilsynsrapporter og resultat fra ulike prosjekter de senere årene, og 
administrasjonen har flere ganger informert om at arbeidet med ulike 
forbedringstiltak/omorganiseringer er satt i gang.  Kontrollutvalget savner primært en 
tilfredsstillende orientering om fremdriften av det arbeidet og de tiltakene som er satt i gang 
fra administrasjonens side.  
 
Rådgiver Beate Johansen, rådgiver Helse og velferd, Utviklingsavdelingen var med i møtet. 
Hun ble ansatt 1. mai i år. Kommunen har satt i gang et hovedprosjekt vedrørende 
utviklingsarbeid, rutiner, kommunens omdømme m.m. for sykehjemmet. Mange av 
læringspunktene fra dette prosjektet vil være naturlig å ta med inn i driften av de øvrige 
enhetene innen helse- og omsorg.  
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Kontrollutvalget er opptatt av  
 at prosesser og rutiner (samhandling) kommer på plass 
 god dokumentasjon – tilgjengeligheten av viktige opplysninger og hvordan disse 

benyttes for å kunne ha en tilfredsstillende oppfølging og behandling av brukerne 
 tydelige instrukser som de ansatte kjenner til, tilstrekkelig opplæring for de ansatte 
 at de ansatte har tilstrekkelig kunnskap for å bruke de verktøyene som faktisk 

foreligger 
 bruk av avviksmeldinger og hvordan disse følges opp 
 oppfølging av de ansatte – god flyt mellom ledere og øvrige ansatte  

 
Forslag om at rådgiver inviteres på møtene i utvalget fremover, slik at kontrollutvalget kan 
holdes orientert om situasjonen. På bakgrunn av den informasjon som blir gitt fra 
administrasjonen og fremdriften i de iverksatte tiltakene, vil kontrollutvalget fortløpende 
vurdere behovet for å bestille en undersøkelse/revisjon på området. 
 
Votering 
Det ble fremmet et vedtak etter diskusjonen var ferdig. Vedtaket var enstemmig.  
 
 
Vedtak  
Rådgiver Beate Johansen innkalles heretter fast til møtene i kontrollutvalget for å gi 
orientering om fremdriften i det arbeidet og de tiltakene som er satt i gang innen  
helsesektoren i kommunen.  
 
[Lagre]  
 


